
 
Zápis z 28. veřejného zasedání OV ČJF Praha dne 21. listopadu 2018 

 
 

Přítomni: Miloslav Vítek, Ing. Cyril Neumann, Ing. Martin Hladík, Ing. Renata Habásková 
Omluveni: Ing. Eva Pařenicová 
Hosté: Irena Hůlková – sekretář oblasti 
 
Jednání zahájeno v 19:00 hodin 
 
Program schůze: 

- Faktury za ME, MS a WEG – podpora jezdců z oblasti Praha 
- Žádost V. Kadlecové o zařazení do seznamu komisařů ZZJV 
- Schválení žádostí o zařazení mezi jezdecké školy 
- Schválení nového subjektu do oblasti Praha 
- Schválení smlouvy na částečný pronájem sdílené kanceláře, schválení poštovní přihrádky 

v budově ČUS 
- Žadatelé o pořádání ZZJV v roce 2019 
- Ekonomická podpora účastníků MČR z oblasti Praha 
- Různé, (dotazník J. Malinovský,  dotace MHMP – smlouvy a vyúčtování, podpora 

pořadatelům závodů, koordinace závodů v oblasti. 
 
 

1. Faktury členů oblasti Praha za účast na ME, MS, WEG – fakturace musí bít podložena 
prokázanými náklady účastníka. Do konce listopadu subjekty zasílají e-mailem. Sekretář prověří 
oficiální výjezdy u GS. 

2. OV ČJF schválil zařazení paní Vlasty Kadlecové do seznamu komisařů ZZJV pro další aktualizaci 
v roce 2019. – jednohlasně schváleno 

3. Na základě výzvy pro ty oddíly, které vedou jezdecké výcviky a chtějí být uvedeny na webových 
stránkách ČJF, OV schválil doporučení pro jezdecký klub: MA 198, MA 114, MA 220. Vyzývá 
tímto i ostatní kluby, které splňují podmínky, k vyplnění jednoduchého formuláře. –jednohlasně 
schváleno. 

4. OV ČJF Praha schválil přijetí nového klubu do oblasti Praha – Agriserv s r.o. – jednohlasně 
schváleno 

5. OV ČJF schválil smluvně částečný pronájem sdílené kanceláře k umístění písemností a DHM 
v Equistable Korycany. (Korycany 20) , nadále bude pronajata poštovní přihrádka v budově ČUS 
– pro potřeby písemných podkladů.  

6. OV ČJF schválil seznam žadatelů o pořádání ZZJV v roce 2019: Dvůr Hoffmeister – Číčovice, Pony 
Park Měšice, Equistable Korycany, JK JS Ctěnice  - Ctěnice a areál ČZU Praha – Suchdol, TJJ Equus 
Kinsky – Hradištko. Farma Hrádek Mratín. 

7. Ekonomická situace oblasti: z důvodů nepřítomnosti ekonomky oblasti se o přesném přidělení 
finančních prostředků účastníkům MČR bude rozhodovat per rollam.  

8. Různé 
- OV ČJF obdržel dotazník J. Malinovského – odpoví M. Hladík 
- Administrace a podpisy smluv zajistí sekretář oblasti s předsedou oblasti 
- Koordinace kalendáře závodů oblasti – po vyřešení konkrétních problému se souběhy bude 

schválen celkový kalendář  závodů. 
- Podpora pořadatelů závodů za sezonu 2018 – v souladu s OPP 
 

Jednání ukončeno 23,12, zapsala : Irena Hůlková 


